
Komisia dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva Michalovce 
Z á p i s n i c a  č. 07   

8.9.2023  
zo zasadnutia Komisie dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva v Michalovciach, ktoré sa 

uskutočnilo dňa 8.9.2023 na Mestskom úrade v Michalovciach,  
Priestory MsR,  Nám. osloboditeľov č. 30 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
 
P r o g r a m :  

1. Otvorenie. 
2. Správa o dopravno-bezpečnostnej situácii a nehodovosti v meste Michalovce. 
3. Návrh nových dopravných stavieb.  
4. Parkovacia politika v Meste Michalovce. 
5. Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu. 
6. Záver. 

 
 
Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu 
 
-k  bodu 1:  
Otvorenie  
Predseda Ing. Čornej privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie. 
 
-k  bodu 2:  
Správa o dopravno-bezpečnostnej situácii a nehodovosti v meste Michalovce. 

Informoval zástupca ORPZ ODI Michalovce, Mgr. Tomáš Lazor  
Informoval o aktuálnom stave a situácií na území mesta  
Situácia je v porovnaní s predchádzajúcim rokom lepšia. Na území mesta ide hlavne o výskyt 
škodových udalostí. je zaevidovaný pokles dopravných nehôd.  
 
Návrhy OR PZ  

• Zriadenie obytnej zóny na tehelnom poli k čomu bolo vydané súhlasné stanovisko.  
Obytná zóna – Obmedzuje parkovanie na Ulici, znižuje max rýchlosť na 20 kmh-1 a povoľuje 
hru deti na ceste.  
Mesto nie je stotožnené so zriadením zóny, nakoľko parkovanie na ulici je aj v dnešnej dobe 
obmedzené, max rýchlosť je 40, a nie je stotožnené s povolení hry deti na ceste v tejto časti 
mesta.   
 

• Obmedzenie parkovania na Ul. Vajanského  
TaZS boli vyzvaný na doplnenie dopravného značenia podľa určenia. 
 

• Výjazd od Hotela Družby  
• Osadiť balisety alebo iné zariadenie na obmedzenie odbočenia vľavo od Ul. 

Užhorodskej.  
 
-k  bodu 3:  
Návrh nových dopravných stavieb.  
Informoval Ing. Berilla za mesto: Most cez rieku Laborec ide rekonštrukcie je dôjde k úplnej uzávierke 
časti cesty.  
 
Komisia dopravy odporúča vedeniu mesta pripraviť PD a zrealizovať úpravu križovatky Obchodná -
Andreja Sládkoviča aby bolo možné bezpečné otáčanie.  
 

ZA: 6  proti:0   zdržalo sa: 0  



PaedDr. Hajduková: 
Navrhuje doplniť stojany na bicykle v meste  
 
Geci:  
Ako sú riešené lavičky na Zemplínskej cyklomagistrále? 
 
 
-k  bodu 4:  
Parkovacia politika v Meste Michalovce. 
Informoval Ing. Berilla o uskutočnenom stretnutí k parkovacej politike.  

Geci: 

Navrhuje v rámci parkovacej politiky riešiť aj smart riešenia a to informovanie o voľných parkovacích 

miestach na parkoviskách a uliciach. Taktiež navrhuje vybaviť jednotlivé parkovacie miesta  

snímačom.  

 

Komisia dopravy a turizmu súhlasí s riešením zóny  regulovaného parkovania ohraničenej ulicami:  

Masaryková ulica- Andreja Sládkoviča – Jána Hollého- Čajkovského – Štefana Kukuru- Saleziánov – 

Martina Rázusa  

ZA: 6  proti:0   zdržalo sa: 0  
-k  bodu 5: 
Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu 
 
PaedDr. Hajduková – Upozornila na stav železničnej stanice, Je možné vyzvať ŽSR na vykonanie úprav?  
 
Geci: Upozornil na podporu turizmu a tvorbu verejného priestranstva na území mesta lákavú pre 
turistov.  
 
Komisia dopravy a turizmu odporúča vedeniu mesta vyzvať SC KSK o možnosť doplnenia dopravného 
značenia pre informovanosť  turistov smerujúcich na Zemplínskej šíravu.  
 
K bodu 8: 
Záver  
Predseda poďakoval za účasť. 
 
 
 
 
 Ing. Juraj Berilla  Ing. Martin Čornej  
 zapisovateľ komisie              Predseda komisie 


